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SAJÓBÁBONY VÁROS  ÖNKORMÁNYZATA  
SAJÓBÁBONY, BOCSKAI ÚT 2.    

 
 

J E G Y Z � K Ö N Y V 
 
 

Készült: Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatalában 2010. augusztus 31-én megtartott  
képvisel�-testületi ülésér�l.   

 
Jelen vannak: kezdéskor   12 f� 
                         ülés végén  12 f� 

 1.  Nagy Imre polgármester 
 2.  Gazda Lajos  
 3.  Hubai Krisztián 
 4.  Jelcs Sándor  
 5.  Lakatos Jen� 
 6.  Molnár Zoltán  
 7.  Müller Pálné  
 8.  Polák Zoltánné 
 9.  Praták Zoltánné 
 10. Ráduly József   
 11. Rusz László  
 12. Dr. Varga Eszter 
  

Tanácskozási joggal az ülésen részt vett: Török Barna címzetes f�jegyz�  
 
Meghívottak: Urbán József MESZ vezet�, Dr. Pásztor Albert r.kapitány, Vanczák Zoltán 
r.alezredes, Magyari Péter Rend�r�rs Parancsnok, Sipos Lászlóné egységvezet�, Tóthné Pte� 
Katalin pü.f�munkat., Körtvélyi Kálmánné, Mátyás László, Mézes István garázsszövetkezeti 
képvisel�k.  
 
Nagy Imre polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 12 f�s 
képvisel�-testületb�l 12 f� jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri Müllet Pálné, Lakatos Jen� képvisel�ket. 
Ismerteti a napirendi pontokat, javasolja annak elfogadását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (12 f� igen)  meghozta az alábbi határozatot: 
 

73/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg: 
 
1. Beszámoló  a rend�rség munkájáról  
 El�adó: Sajóbábony Város �rsparancsnoka 
2. Sajóbábonyi Els� Garázsszövetkezet ingatlantulajdonának átvétele.  
 El�adó: polgármester 
3.  Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról.  
 El�adó: polgármester 
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4. Tájékoztató a két ülés között tett intézkedésekr�l 
El�adó: polgármester, jegyz� 

5.  Indítványok, bejelentések.  
6. Óvoda nevelési programjának módosítása a 221/2010. (VII.30.) Korm.rendelet 

alapján  
 El�adó: intézmény egységvezet� 
7. Beszámoló az önkormányzat els� félévi gazdálkodásáról, a 2010. évi pénzügyi terv  

módosítása. (Tájékoztató a képvisel�-testület megalakulását követ�en keletkezett és 
a kés�bbi éveket terhel� pénzügyi kötelezettségekr�l, valamint az önkormányzat 
vagyoni és pénzügyi helyzetér�l.) 
El�adó: polgármester 

8.  Id�sek napjának meghatározása  
     El�adó: polgármester  
9.  Bursa Hungarica pályázat megtárgyalása, csatlakozási nyilatkozat meghatározása 
   El�adó: polgármester 
10. Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések.  
Jegyz�könyv hitelesít�k Müller Pálné és Lakatos Jen� képvisel�. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

1. Beszámoló  a rend�rség munkájáról  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság tárgyalta a 
beszámolót. Nem foglaltak összegzett véleményt.  
 
Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi bizottság is megvitatta, jónak tartja a 
beszámolót. Azonban a településen a közbiztonság helyzete az �rs létrehozása óta nem 
változott. 
 
Jelcs Sándor képvisel� szerint kevés a gyalogos szolgálat. Hogyan tudja visszaszorítani a 
gyermekkorúak által elkövetett tevékenységeket a rend�rség. A gyorshajtás, jogosítvány 
nélküli vezetés, kiskorúak is vezetnek – ezek nem változtak. Sok a településen az idegen.  
A beszámolót mindezek ellenére jónak és elfogadhatónak tarja.  
 
Molnár Zoltán képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság megtárgyalta, 
javasolja a beszámoló elfogadását. A kertekben ellopják a termést, így sokan felhagynak a 
m�velésével.  
 
Gazda Lajos képvisel� szerint az, hogy 19 esetb�l 5 a felderített, nem igazolja a jó 
eredményt a lakosság felé. Örömmel hozta létre az önkormányzat a rend�r�rsöt, azonban 
nincsenek megelégedve, hiszen kevesebb rend�r jut a településre mint korábban. Els�sorban 
gyalogos szolgálatra lenne szükség.  
 
Praták Zoltánné képvisel� kéri kicsit nagyobb figyelmet fordítsanak a fiatalokra.  
 
Müller Pálné képvisel�  köszönetet mond a rend�rségnek a munkájukért. Sokkal nyugodtabb 
körülmények között dolgoznak mint korábban. Minden nap megjelennek gyalogosan a bolt 
környékén. 
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Ráduly József képvisel�  érdekl�dik, hogy mi a feltétele annak, hogy térfigyel� kamerát 
helyezzenek el a településen.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  szerint az �rs kialakítása óta rövid id� telt el, még nem lehet 
kiemelked� eredményt elvárni. Be kéne vonni  a munkájukba a polgár�rséget, mez��röket, 
családsegít�t, gyermekjóléti szolgálatot. 
 
Rusz László képvisel�  szerint állami feladat az állampolgárok védelme. Az iskola is 
segítséget nyújt a megel�zésben. 
 
Nagy Imre polgármester  emlékeztet arra, hogy az önkormányzat 10 pontban foglalta össze 
az önkormányzat véleményét, kéréseit a rend�rség felé. Támogatja a munkájukat, azonban 
nem változik máról-holnapra a lakosság biztonságérzete.  
 
Magyari Péter �rsparancsnok elmondja, hogy mindent elkövetnek a rend és a biztonság  
érdekében a törvény lehet�ségein belül. Szerveznek gyalogos szolgálatot, kérik jelöljék meg a 
kritikus helyeket és id�szakot ahol több rend�rre lenne szükség. 
 
Hubai Krisztián képvisel� érdekl�dik, hogy van-e lehet�ség a csendháborítás meggátolására.  
 
Pásztor Albert r.kapitány  az �rs létrehozásából – melyhez mindent az önkormányzat 
biztosított – lesz haszna a településnek is, de sajnos lassan. 
A térfigyel� kamera felvételeit jogszabály módosítás következtében már közterület felügyel� 
is figyelheti, ha nincs, akkor csak rend�r. 
A gyalogos rend�rrel az a gond, hogy a reagálás nem m�ködik hatékonyan. 
�rsöt 20 f� alatt nem volna szabad létrehozni, nem m�ködik  megfelel�en.  
Csendháborítás esetén az eljárás jogszabály keretein belül lefolytatásra kerül. 
 
Vanczák Zoltán r.alezredes elmondja, hogy várhatóan 1-2 éven belül lényegesen  növekszik 
a rend�rség létszáma. Az �rs létszámát ha lehet�ség adódik rá, minél el�bb szeretnék növelni. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (12 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

74/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a rend�rség 
munkájáról szóló beszámolót. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
2. Sajóbábonyi Els� Garázsszövetkezet ingatlantulajdonának átvétele.  
 
Nagy Imre polgármester  tájékoztatást ad a garázsszövetkezet végelszámolója által tartott 
közgy�lésr�l. A garázstulajdonosok hozzájárulnak ahhoz, hogy az önkormányzat szerz�dét 
kössön a garázsszövetkezet tulajdonában lév� földterület megvásárlására. A tulajdonosok 
képvisel�i kérik,  határozza meg az önkormányzat azt az összeget, mely alapján a 
garázstulajdonosok megvásárolhatják az önkormányzattól a garázsok alatti földterületet. 
Javasolják, hogy ez a vételár 10 e Ft/garázs legyen. A földet a tulajdonos akkor veheti 
birtokba, ha a kialkudott vételárat megfizeti.  
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Gazda Lajos képvisel� szerint humánusan kell megközelíteni ezt a kérdést. Az 
önkormányzat vagyonhoz jut ezzel a vásárlással, valamint arra kell törekedni, hogy 3. 
személy ne vásárolhassa meg a földet. 
 
Praták Zoltánné képvisel�  támogatja a 10 e Ft vételárat. Aki ezt nem fizeti meg, 
közterülethasználati díjat kérjen t�le az önkormányzat. 
 
Polák Zoltánné képvisel� szerint ez az önkormányzat csak arról jogosult dönteni, hogy 
kifizeti a végelszámolás díját és vállalja a terület megosztását. Arról majd a következ� testület 
hozzon döntést, hogy milyen összegért adja tovább a tulajdonosoknak.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság tárgyalt a 
garázsokról. Összegszer�ségr�l nem döntöttek, csak arról, hogy induljon el a probléma 
megoldása.  
 
Rusz László képvisel�  szerint 1 millió Ft + ÁFA költséggel jelent�s vagyonhoz jutna az 
önkormányzat. Senki helyett nem fizet ki az önkormányzat semmit. Javasolja, hogy 1.000.-
Ft/m2 legyen az ára a garázsoknak.  
 
Jelcs Sándor képvisel�  is úgy gondolja, hogy a felszámolás költségér�l döntsön a testület, a 
megosztás, továbbértékesítés  már legyen a következ� testület döntése. Az önkormányzat 
felel�ssége, hogy segítse ezeket az embereket, megérdemlik a támogatást, valamint azt, hogy 
vállalja át az önkormányzat a felszámolást költségét.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy ez egy ingatlan ügylet, az eladó a 7.000 m2-t 
eladja, az önkormányzat megveszi, vállalja, hogy kifizeti ennek fejében a megosztás, 
tulajdonjog bejegyzés költségét. A szerz�désben szerepelnie kell annak is, hogy 10.000.-Ft-ért 
adja tovább az önkormányzat a tulajdonosoknak.  
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy jogszabály nem tiltja azt, hogy olyan 
kötelezettséget vállaljon a testület, ami a kés�bbiekre mutat. Ha a testület nem határozza meg, 
a tulajdonosok aggálya továbbra is megmarad.  
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik, hogy kb. mennyibe kerül a megosztás. A tulajdonosok 
megnyugtatása érdekében szerinte is most kell döntést hozni. 
 
Lakatos Jen� képvisel� sajnálja azokat a tulajdonosokat, akik ezt egyszer már megfizették. 
Javasolja, hogy vállalja át a testület az 1 millió Ft + ÁFA költséget.  
 
Praták Zoltánné képvisel� emlékeztet arra, hogy 7 millió Ft-ra értékelték a területet, nem 
kisegítik a 113 embert. A legnagyobb hibát a garázsszövetkezet vezet�sége követte el. 
Javasolja a 10 e Ft elfogadását. 
 
Molnár Zoltán képvisel� szintén azt javasolja, hogy 10 e Ft-ért kerüljön a 
garázstulajdonosoknak a megosztás. Az sem mindegy, hogy ki annak az útnak a tulajdonosa.  
 
Körtvélyi Kálmánné garázstulajdonosok képvisel�je köszöni a pozitív hozzáállást. Ez egy 
adásvétel, mely során tulajdonjogot szerez az önkormányzat. Az eljárás 1- 2 évig is 
elhúzódhat, kéri hogy állapítsanak meg egy összeget, mellyel számolhatnak a tulajdonosok. 
Javasolják a 10.000.-Ft/garázs vételárat. 
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Rusz László képvisel� visszavonja a korábbi 1.000.Ft/m2 javaslatot, és javasolja, hogy 
döntsön ma a képvisel�-testület. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz�  ismerteti az eljárást költségét, mely ingatlanonként 6.400.-
Ft, valamint a megosztás költsége 14.000.-Ft/ingatlan + a felszámoló költsége 1.2 millió Ft. 
Az összes költség kb. 4 millió Ft, mely kiadást az ingatlan értéke fedezi. 
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy ezzel az ügylettel az önkormányzatnak vagyona 
képz�dik, Ha a rendezési tervben továbbra is a t�ztávolság megtartása mellett döntenek, akkor 
nem lehet beépíteni az üres részeket, azonban a legtöbb nyereséget az jelenti, hogy az ott 
lakók közlekedését nem akadályozzák. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (12 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

75/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete megvásárolja a 781 hrsz. alatt 
lév� területet, melynek vételára:  

- 1,2 millió Ft + ÁFA a felszámolás költsége. 
- megosztás költsége 20.000.-Ft/garázs 
- a megosztás munkadíja 500.000.-Ft 

A terület megosztása után tovább értékesíti a garázstulajdonosok felé 10.000.-
Ft/garázs vételárért. 
Felel�: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

 
3.  Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról.  
 
Gazda Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy milyen árajánlat érkezett az aszfaltozásra, hol 
tartanak a korábban megrendelt munkálatok.   
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy a két temet� felé vezet� út aszfaltozása elkészült, 
melynek költsége 3 millió Ft.  
 
Ráduly József képvisel�  emlékeztet arra, hogy a képvisel�-testület nem szavazta meg az 
árát, még is aszfaltozásra került az út. A határozat csak arról szólt, hogy árajánlatot kérjen a 
polgármester, nem arról, hogy a kivitelezést is megrendelje.  
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy az árajánlat megérkezése után telefonon felhívta a 
Pénzügyi bizottság tagjait, két tag azt mondja, hogy hozzákezdhet a kivitelez� a munkálatok 
elvégzéséhez, a 3. tag nem adta hozzájárulását. Mivel a többség támogatta így elvégezték a 
munkát, a képvisel�-testület sem ellenezte a kivitelezést. 
 
Ráduly József képvisel� szerint ez egy önkormányzat, nem telefonos szavazatokat kell kérni. 
 
Polák Zoltánné képvisel�: a határozatban árajánlat kérésre hatalmazták fel a polgármestert. 
Telefonon felhívta és jónak tartotta az ajánlatot, javasolta, hogy végezzék el a feladatot. 
Támogatta a PB két tagja.  
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A képvisel�-testület 10 igen, 1 nem és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

76/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a lejárt határidej� 
határozatokról szóló jelentésben rögzített 71/2010. (VII.30.) számú határozat alapján a 
temet�k felé vezet� út aszfaltozásának 3 millió Ft-os költségét.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal  

 
Polák Zoltánné képvisel� hiányolja a végrehajtását a gépkocsi vásárlásról hozott 
határozatnak, valamint a Dankó úti járda építésének.  
 
Urbán József MESZ vezet�  kérte, hogy a gépkocsi beszerzését halasszák el, mert a 
megszavazott 1,5 millió Ft-ért nem tud csak 8, 10 éves autót vásárolni, az szerinte az 
önkormányzat vagyonának elherdálása. 
A Dankó úti járda építéséhez megrendelte az anyagot, mely a héten érkezi, ett�l kezdve 
folyamatosan végzik a kivitelezést. 
 
Praták Zoltánné képvisel� szerint át kell gondolni, hogy milyen autót vásárolnak, esetleg át 
kell adni a MESZ-nek a Wolksvagent és a Polgármesteri Hivatalnak venni egy másik autót.  
 
Ráduly József képvisel� elmondja, hogy nehezen született meg a határozat az autóvásárlásra. 
Amennyir�l szól a határozat annyiból kell megoldani a feladatot. 
 
Jelcs Sándor képvisel�  szerint a határozat szerint venni kell egy autót ételszállításra, majd 
kés�bb a MESZ-nek is lehet venni egy autót. 
 
A képvisel�-testület 9 igen, 1 nem és 2 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

77/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a lejárt határidej� 
határozatokról szóló beszámolót. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
4. Jelentés a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 
Gazda Lajos képvisel�: 

- már elmondta, hogy szükség van a Szabadság úton az áteresz kiépítésére, hogy a 
csapadékvíz ne folyjék le a Kossuth útra. Ehhez a híd el�tti részt fel kell bontani és 
átereszt kell kiépíteni, ami belevezeti a vizet a patakba.  

- kérdezi, hogy áll a konditerem ügye.  
- szerint min�ségi munkát végeztek a temet�k felé vezet� út kialakításánál. Azonban a 

biztonságos közlekedés érdekében az utat szegélyk�vel kell kirakni kb. 5 m-es 
szakaszon, valamint a katolikus temet� felé vezet� út vízelvezetését is meg kell oldani.  

- szükség van a 26-os beköt� útján lév� nagy kátyú kijavítására.  
- elmondja, hogy a falusi óvodánál korlátot kell építeni a lépcs� mellé. 
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Praták Zoltánné képvisel�t nem gy�zte meg a Sajóvölgye Környezetvédelmi Egyesület az 
elszámolással. Nem tudja megszavazni az Egyesület további támogatását.  
 
Ráduly József képvisel�  szerint nem megfelel� az Ady út végén a patakmeder tisztítása.  
Gépi takarításról volt szó, de nem ez történt.  
 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy filléres gondja vannak, két hete érkezett meg az 
adóbevétel az önkormányzat számlájára. A Dankó P. úti járda kialakítására sem lesz elég a 
900 e Ft.  
Az Ady út végén kitisztított árkot 3 napon belül tönkretették.  
 
Jelcs Sándor képvisel� érdekl�dik, hogy elkezd�dött-e már a futballpálya melletti kerítés 
látványtervének az elkészítése.  
 
Nagy Imre polgármester kéri, hogy a Településfejlesztési bizottság adjon javaslatot.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy már adtak javaslatot korábban is a kerítés 
esztétikusabbá tételére.  
 
Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a PB tárgyalta a DAEVO forgalomból történ� 
kivonását. Javasolják értékesíteni, ha nincs jelentkez� a vásárlásra, akkor ki kell vonni a 
forgalomból. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (12 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

78/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja a DAEVO gépkocsi 
értékesítését.  
Amennyiben nem kerül az autó értékesítésre a képvisel�-testület a következ� ülésén 
dönt az autó forgalomból történ� kivonásáról. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy joger�s bírói ítélet született arról, hogy a BÉM 
nem folytathatja tovább a jelenlegi tevékenységét. Nem érti  miért üzemel mégis. Jó lenne, ha 
az Egyesület tájékoztatást adna a további tevékenységér�l, várható-e újabb kiadás. Az 
egyesület azért jött létre, hogy mindent megtegyen az egészséges környezet eléréséért, ez a 
sajóbábonyi lakosok érdekét is szolgálja.  
 
Praták Zoltánné képvisel�  javasolja, hogy csak szeptember hóra szavazza meg az 
önkormányzat a 15 e Ft6hó támogatást, hiszen októbert�l már másik képvisel�-testület lesz. 
Nem lehet bezáratni az hiszen 200 embernek ad munkát. 
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A képvisel�-testület 9 igen, 2 nem és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

79/2010.(VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja 15.000.-Ft/hó 
támogatást  a Sajóvölgye Környezetvédelmi Egyesületnek 2010. december 31-ig. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

Nagy Imre polgármester elmondja, hogy két javaslat is született a Szabadság úti 
vízelvezetési gondok megoldására:   beton árok rácsos áteresszel vagy kis bukkanó, mely 
eltereli a vizet. Nem javasolja a rácsos áteresz kiépítését a gyalogos forgalom miatt. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� ismerteti a Településfejlesztési bizottság javaslatát, mely szerint 
két átvágásra is szükség van.  
 
Gazda Lajos képvisel� nem tartja jónak a bukkanó építését, mert balesetveszélyes és nem is 
oldja meg a problémát. Jelöljön meg határid�t is a képvisel�-testület 30 napot. 
 
Urbán József  MESZ vezet� szerint 30 nap alatt nem tudja elvégezni a feladatot, mert nincs 
k�m�vese, a kivitelezés költsége kb. 200 e Ft. 
 
A képvisel�-testület 7 igen és 4 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

80/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete rácsos áteresz megépítését 
javasolja a Szabadság úton. A munkálatok 2010. szeptember 30-ra készüljenek el. 
Felel�s: polgármester 
   MESZ vezet� 
Határid�: 2010. szeptember 30. 
 

Nagy Imre polgármester ismerteti a felmerült aszfaltozási munkákra érkezett árajánlatot. 
Melynek összege 1.233 e Ft + ÁFA. 
 
Rusz László képvisel�  javasolja kerüljön kijavításra a Kun B. úti parkolónál lév� terület is. 
A költségvetésben bekövetkezett kedvez� változás miatt el lehet végezni ezeket a feladatokat.  
 
Lakatos Jen� képvisel� szerint a Váci úton fekv�rend�rre lenne szükség. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  elmondja, hogy a bizottság ezeket a munkálatokat nem 
tárgyalta. Ha még bárki javasolhat további feladatokat akkor szükség lenne a Fazekas úton 
aszfaltozásra, korábban járdák felújításáról is szó volt.  
 
Praták Zoltánné képvisel�  szerint az önkormányzatnak van egy elfogadott költségvetése, 
intézkedési terve, ezek a munkák szerepelnek-e abban.  
Az Erkel F. út 23-25. el�tt is évek óta áll a víz, azt is ki kell javítani.  
Javasolja, hogy a 26-os út felé lév� kátyút fotózzák le és annak a költségét térítesse meg az 
önkormányzat a Közútkezel� Kht-val. 
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Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság által leadott 
emlékeztet�b�l gy�jtötte ki az elvégzend� feladatokat, azokra kért árajánlatot.  
 
Gazda Lajos képvisel� szerint nem a bizottság javasolja ezeket a feladatokat. 
 
Polák Zoltánné képvisel�  javasolja, hogy a már korábban felvetett problémákat kell 
elvégezni, melyre árajánlat érkezett. Err�l döntsön most a képvisel�-testület. Az elfogadott 
költségvetésben nem okoz semmilyen gondot a költsége.  
 
Müller Pálné képvisel� emlékeztet arra, hogy 4 éve ígéri a testület a Rákóczi úti járda 
felújítását, azt is el kéne végezni.  
 
Jelcs Sándor képvisel� szerint meg kell oldani a Fazekas útról is a feljutást, valamint 
kátyúzni kell a Béke és Dankó utat. 
 
A képvisel�-testület 11 igen és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatokat: 
 

81/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja az útjavításokra adott 
árajánlat elfogadását, melynek költsége 1.233 e Ft + ÁFA. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 
82/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy a polgármester 
kérjen további árajánlatot utak, járdák burkolására, kátyúzásra. (Pet�fi út, Rákóczi úti 
járda, Fazekas út, Béke út, Dankó út kátyúzás, fekv�rend�r kiépítése.) 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester  megbízza a M�vel�dési bizottságot, hogy a konditerem 
elhelyezésének  helyét jelöljék ki.  
 
Jelcs Sándor képvisel� érdekl�dik, hogy miért került bezárásra a konditerem, a képvisel�-
testület arról határozott, hogy kerüljenek oda az eszközök. Az oda járó emberek havonta díjat 
fizettek az eszközök használatáért, elvárják, hogy ne szüntessék meg egyik napról a másikra. 
Eddig kinek a feladata lett volna a felügyelet és a biztonság biztosítása. 
 
Müller Pálné képvisel� elmondja, hogy munkavédelmi ellen�rzés során derült ki, hogy nem 
felel meg a helyiség az el�írásoknak, ezért vált szükségesség a bezárása, ami csak 
ideiglenesen történt.  
 
Praták Zoltánné képvisel� szerint mivel az önkormányzat tulajdona, ha valakit baleset ér, az 
önkormányzatot terheli a felel�sség. Javasolja adja át az önkormányzat a konditerem 
m�ködtetését valakinek, így a felel�sség is másé lesz. 
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Ráduly József képvisel� szerint az a cég aki átvette üzemeltetésre a sporttelepet, nem jelezte, 
hogy nem megfelel� a bady terem kialakítása, esetleges hiányosságokat sem jeleztek. Úgy 
gondolja, hogy ha bezárták arról a tulajdonos értesíteni kellett volna. Ha szükség van a 
sportban a helyiségre, akkor keresni kell a megoldást és át kell költöztetni máshová. 
 
Rusz László képvisel� javasolja, hogy a M�vel�dési bizottság tárgyaljon az érintettekkel. 
Keresni kell a konditerem m�ködtetésének a lehet�ségét, ha nem ott akkor máshol.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (12 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

83/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete megbízza a M�vel�dési-, 
Ifjúsági- és Sport Bizottságot, hogy 2010. szeptember 30-ig keressék meg a 
konditerem kialakításának a lehet�ségét. 
Felel�s: polgármester 
  M�v.bizottság elnöke 
Határid�: azonnal  

 
Török Barna jegyz� tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy a Fazekas és Béke úton 
lakók segítséget kértek a rágcsálók irtásában. A PB a feladat ellátására 300 e Ft keretösszeget 
javasol megállapítani.  
 
Lakatos Jen� képvisel� szerint a legújabb telepen is sok a rágcsáló, az ott lakók is 
részesüljenek támogatásban.  
 
Nagy Imre polgármester  javasolja a MESZ vezet� tárgyaljon szakemberrel a feladat 
ellátásáról. 
 
Ráduly József képvisel�  szerin a Fazekas út mögötti terület gondozatlan, gazos, így el is 
szaporodnak a rágcsálók.  
 
Urbán József MESZ vezet�  elmondja, hogy egy hete 10 ember dolgozik azon a területen. 
Rágcsálók ott szaporodnak ahol állatokat tartanak. Felveszi a kapcsolatot a bogármérnökkel.  
 
Rusz László képvisel�  javasolja, hogy az ÁNTSZ levele alapján velük is fel kell venni a 
kapcsolatot. Javasolja állapítson meg a testület 600 e Ft-os keretet, és bízza szakemberre a 
feladat elvégzését. Fel kell mérni a település más részeit is.  
 
Urbán József MESZ vezet� vállalja, hogy árajánlatot kér.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (12 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

84/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja 600 e Ft felhasználását 
rágcsáló irtásra.   
Felel�s: polgármester 
  MESZ vezet� 
Határid�: azonnal  
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Török Barna jegyz�  tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy szükség van a Váci úti 
átereszek kitisztítására.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (12 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

85/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja a Váci úti átereszek 
kitisztítását 200.000.-Ft összegben.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Török Barna jegyz� ismerteti az SVSE által benyújtott pótköltségvetést.  
 
Polák Zoltánné képvisel�  elmondja, hogy a PB megtárgyalta és javasolja az SVSE további 
támogatását.  
 
Molnár Zoltán képvisel� a M�vel�dési bizottság véleményét ismerteti, mely szerint 
támogatják a pótköltségvetés elfogadását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (12 f� igen)  meghozta az alábbi határozatot: 
 

86/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy további 
támogatást kapjon az SVSE  2010. évre. A támogatás összege  2.888 e Ft.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Török Barna jegyz� elmondja, hogy szükség van a városnapi rendezvények szervezéséhez 
további 1millió Ft felszabadítására.  
 
Polák Zoltánné képvisel�  ismerteti a PB álláspontját: támogatják az újabb 1 millió Ft 
felszabadítását.  
 
A képvisel�-testület 11 igen és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

87/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozatot 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete a 2010. szeptember 25-én 
tartandó II. Sajóbábonyi Városnapi rendezvények lebonyolításához további 1 millió 
Ft-ot biztosít.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester ismerteti a fogorvos kérését, melyben hiányzó eszközök pótlását 
kéri.  
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A képvisel�-testület egyhangú szavazással (12 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

88/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja a fogászati eszközök 
pótlását, melynek összege 195.000.-Ft.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
5.   Indítványok, bejelentések.  
 
Ráduly József képvisel� elmondja, hogy a Kölcsey út 4. szám el�tt kb. 3 hónapja folyik a 
víz.  
Érdekl�dik, hogy milyen pénzek kifizetése történik az önkormányzatnál. 
 
Praták Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a gyermekvédelmi támogatás kifizetésére került 
sor augusztus hónapban  iskolakezdés el�tt azoknak, akik megfeleltek a feltételeknek.  
A segélykérelmek is összegy�ltek (kb. 90 kérelem), a bizottság a megállapított keret 
id�arányos részén belül tart a kifizetéssel. Eddig spóroltak az iskolakezdésre.  
 
Nagy Imre polgármester kiegészítésként elmondja, hogy a közhasznú foglalkoztatottak 
munkabér el�leget kértek. 
 
Ráduly József képvisel� tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy jelezte észrevételét a 
csatornadíj módosításának tárgyalásáról hozott határozat miatt az Államigazgatási Hivatalnak, 
a levelet a jegyz�nek is megküldte. Ismerteti a kapott választ. Javasolja, hogy a testület vonja 
vissza az általa kifogásolt határozatot. 
 
Török Barna jegyz�  elmondja, hogy hiba történt, hiszen a képvisel�-testület határozatának 
megfelel�en nem hívták meg a PB elnökét, valamint az alpolgármestert a csatornadíj 
módosításának tárgyalására, melyen a szolgáltatók vezet�i vettek részt. Kéri, hogy a testület 
er�sítse meg a megállapodást.  
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy a Alpolgármester Úrtól is megrovást kapott, 
amiért nem értesítették a tárgyalásról. Megállapodást kötöttek, hogy minden nap 9,00 órára 
bejön és megtudakolja van-e feladata arra a napra. Ez nem történt meg, pedig akkor pontosan 
részt tudott volna venni a tárgyaláson. 
 
Hubai Krisztián alpolgármester  szerint ha 9,00 órára feljön, még nem tudta volna, hogy 
kevéssel kés�bb megérkeznek a vendégek. 
 
Polák Zoltánné képvisel�  úgy gondolja, hogy ha itt lett volna a megbeszélésen, akkor sem 
tudott volna okosan dönteni. Valószín�en belement volna ebbe a döntésbe, hogy a lakosság 
felé ne kelljen megemelni a szolgáltatás díját. Kiss László úgy nyilatkozott, hogy ha a 
kés�bbiekben az adók kamatáról tárgyal a testülettel, hozhatják azt a döntést, hogy ezt az 
engedményt nem kapja meg.  
A megbízatásakor nem is volt jelen az ülésen.  
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Praták Zoltánné képvisel�  szerint azért vonták be a tárgyalásokba az ÉMK kft. mert drágán 
tisztítják a szennyvizet, és szerették volna ha � is csökkenti a szolgáltatás árát.  
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy mivel az ÉMK Kft. ebben az évben nem emelte az 
árakat, így az önkormányzatnak is engedményt kellett tenni a tanácskozás el�mozdítása 
érdekében.  
Megállapítja, hogy a  képvisel�-testület határozata a korábbi döntés visszavonásáról 
eredménytelen volt, tehát az eredeti határozat és a megállapodás érvényben marad.  
 
 
Rusz László képvisel� elhagyta a termet.  
 
 
Molnár Zoltán képvisel�  ismerteti a m�vel�dési ház �szi programjait.  
 
Jelcs Sándor képvisel�  elmondja, hogy: 

- a Fürst S. úti közvilágítás nem m�ködik, 
- a régi újtelepen lév� 4 utcára 8 db lámpatest felszerelésére lenne szükség mert id�sek 

az ott lakók. Az önkormányzat kérjen árajánlatot a kivitelezésre. 
- A villamosvezetékekhez közel n�tt a növényzet, 
- A Fürst S. úti árkok nincsenek egyenletesen kiásva, a MESZ hozza ezt egységes 

formába, 
 

Lakatos Jen� képvisel� szintén javasolja, hogy a régi újtelepen minden villanyoszlopra 
kerüljön lámpa. A COOP ABC környékén lakók kérték, hogy a szelektív hulladékgy�jt�k 
kerüljenek máshová.  
Hol tart az Erkel út 21. szám alatt lakók gondjainak (kutyák) megoldása. 
Javasolja, hogy a kommunális adót fizethesse a lakosság 2 havonta.  
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy elküldte Jászkai Imre kitüntetési javaslatát, 
azonban a VOSZ támogatást  is kér az ünnepség szervezéséhez. 
 
Polák Zoltánné képvisel� ismerteti a PB javaslatát, 50.000.-Ft támogatás megítélését 
javasolják.  
 
Praták Zoltánné képvisel�  nem javasol többet 20.000.-Ft-tól. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  szerint attól függetlenül, hogy kap e kitüntetést Jászkai Imre 
vagy sem, támogatni kell a rendezvényt.  
 
A képvisel�-testület 10 igen és 2 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

89/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy a  VOSZ. BAZ. 
Megyei Szervezete  kapjon támogatást a Príma díj átadásának megszervezéséhez, 
melynek összege 50.000.-Ft. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
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Praták Zoltánné képvisel� javasolja, hogy: 
- határozzon meg a képvisel�-testület egy létszámkeretet, hogy megmaradjon a kitüntetés 

értéke. 
-  készüljön egy szavazólap a jelöltek nevével, határozatát pedig titkos szavazással hozza meg 

a képvisel�-testület.  
 
 
A képvisel�-testület 9 igen és 3 tartózkodással megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
12/2010. (IX.1.) 

R E N D E L E T E 
a kitüntetések alapításáról és adományozásának rendjér�l szóló 8/2010. (IV.1) és a 
11/2010. (VI.30.) rendelettel módosított 12/2000. (III.29.) rendelet módosításáról 

 
(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.)  
 
 
6.  Óvoda nevelési programjának módosítása a 221/2010. (VII.30.) Korm.rendelet alapján  
 
Sipos Lászlóné egységvezet� elmondja, hogy az óvoda nevelési programjának 
véleményezését szakért� készítette. A módosítást jogszabályváltozás írta el�. A 
végrehajtásához szükséges tárgyi feltételek adottak. 
 
Molnár Zoltán képvisel� elmondta, hogy a bizottság áttanulmányozva, javasolja a 
jóváhagyását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (11 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

90/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a Napköziotthonos 
Óvoda helyi nevelési programját.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal  
 

 
7. Beszámoló az önkormányzat els� félévi gazdálkodásáról, a 2010. évi pénzügyi terv  

módosítása. (Tájékoztató a képvisel�-testület megalakulását követ�en keletkezett és a 
kés�bbi éveket terhel� pénzügyi kötelezettségekr�l, valamint az önkormányzat vagyoni 
és pénzügyi helyzetér�l.) 

 
Nagy Imre polgármester ismerteti az önkormányzat 4 éves gazdálkodását.  
Tájékoztatást ad a 2010. els� félévének gazdálkodásáról.  
Elmondja, hogy az önkormányzat számlájának egyenlege jelenleg 117 millió Ft, melyb�l 80 
millió Ft lekötésre került. 
 
Polák Zoltánné képvisel�  elmondja, hogy a PB megtárgyalta a napirendi ponthoz 
kapcsolódó anyagokat, a rendelet módosítását, javasolja annak elfogadását.  
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Praták Zoltánné képvisel�  a Szociális bizottság döntését ismerteti: javasolják a beszámoló 
elfogadását.  
 
Gazda Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy az írásos anyag elkészülte óta érkezett-e 
adóbefizetés az önkormányzat számlájára. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (11 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

91/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta az önkormányzat els� 
félévi gazdálkodásáról szóló beszámolót. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

A képvisel�-testület egyhangú szavazással (11 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testületének 
13/2010. (IX.1.) 

R E N D E L E T E  
az önkormányzat 2010. évi költségvetésér�l szóló 3/2010. (II.24.) rendelet módosításáról 

 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
 
Ráduly József képvisel� elhagyta a termet.  
 
 
8.  Id�sek napjának meghatározása  
 
 
Nagy Imre polgármester  javasolja, hogy az id�sek napja (60 – 70 év közöttiek)  2010. 
október 1-én 17,00 órától legyen. 
 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

92/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete 2010. október 1-én 17,00 órától 
tartja az Id�sek napját. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

 
Ráduly József képvisel� visszajött. 
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9.  Bursa Hungarica pályázat megtárgyalása, csatlakozási nyilatkozat meghatározása 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti a Bursa Hungarica fels�oktatási önkormányzati 
ösztöndíjrendszerben való részvétel feltételeit. Az önkormányzatnak határozatot kell hozni a a 
részvételi szándékáról. 
 
Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a PB támogatja a pályázaton való részvételt. 
 
Praták Zoltánné, Dr. Varga Eszter és Molnár Zoltán képvisel�k ismerteti a bizottságok 
véleményét, akik szintén támogatják a pályázathoz történ� csatlakozást.  
 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (11 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

93/2010. (VIII.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete csatlakozik a Burda Hungarica 
fels�oktatási önkormányzat ösztöndíjpályázat 2011. évi fordulójához.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

Rusz László képvisel� visszajött. 
 
Nagy Imre polgármester  az ülést bezárta, mert az önkormányzat a továbbiakban zárt ülésen 
folytatja munkáját.  
      Kmft. 
 
 
 
        Török Barna sk.                 Nagy Imre sk. 
       címzetes f�jegyz�                polgármester 
 
 
 
          Müller Pálné sk.           Lakatos Jen� sk. 
 jkv.hitelesít�          jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


